
Sprawozdanie Burmistrza Kłodawy z działalności międzysesyjnej 
 oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kłodawie .

______________________________________________________________   
                    
 W okresie sprawozdawczym od  15 grudnia 2007r. do 25 stycznia 2008 r. realizowałem 
następujące  zadania :
   I. Ustaliłem projekty uchwał Rady będące przedmiotem obrad XVIII – dzisiejszej  
       sesji .

  II. Ustaliłem sposób wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych w trakcie obrad 
       XVII sesji .

 W czasie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie, która odbyła się w dniu 28 
grudnia 2007r  Rada Miejska w Kłodawie podjęła 8 uchwał.
Wszystkie uchwały objęte zostały zakresem nadzoru Wojewody i przesłane zostały do Oddziału 
Prawnego  i  Nadzoru  Wielkopolskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Koninie,  natomiast  uchwały 
objęte zakresem nadzoru Regionalnej Izby Obrachunkowej przesłane zostały do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Zespół w Koninie.
Uchwały  przekazane  zostały  do  właściwych  komórek  organizacyjnych  Urzędu  oraz 
zainteresowanym jednostkom organizacyjnym w celu realizacji.

III.W okresie sprawozdawczym wydałem  5 zarządzeń

– Zarządzenie Nr 78/07 z 28 grudnia 2007 r. w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 2 
położonego w Kłodawie przy ul. K.S.Wyszyńskiego 46 wraz z oddaniem we współużytkowanie 
wieczyste ułamkowej części gruntu,

–  Zarządzenie Nr 79/07 z 28 grudnia 2007 r. w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 6 
położonego w Kłodawie przy ul. Górniczej 8 wraz z oddaniem we współużytkowanie wieczyste 
ułamkowej części gruntu,

–  Zarządzenie Nr 80/07 z 31 grudnia 2007 r. w sprawie dzierżawy nieruchomości gruntowej 
położonej w Kłodawie i ustalenie stawki za dzierżawę,

– Zarządzenie Nr 81/07 z 31 grudnia 2007 r. w sprawie ustalenia stawki za dzierżawę gruntu,
– Zarządzenie Nr 82/07 z 31 grudnia 2007 r. w sprawie ustalenia układu wykonawczego budżetu 

Gminy Kłodawa na rok 2008

IV. W zakresie zamówień publicznych oraz funduszy:

Z a m ó w i e n i a    p u b l i c z n e
     
– unieważniono  postępowanie  mające  na  celu  wyłonienie  projektanta  sali  gimnastycznej  przy 

Gimnazjum Nr 3 w Rysinach Kolonii. Ponieważ w okresie finansowania 2007 – 2013 istnieje 
możliwość  złożenia  uproszczonego  wniosku  aplikacyjnego  bez  dokumentacji  technicznej, 
podjęto decyzję o niezamawianiu projektu. W przypadku gdyby wniosek otrzymał promesę na 
dofinansowanie zostanie zamówiony projekt w celu uzupełnienia wymaganej dokumentacji,

– unieważniono  postępowanie  prowadzone  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  na  budowę 
boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2 w Kłodawie, ponieważ cena najtańszej oferty 
przewyższyła  zabezpieczoną przez Gminę kwotę. W postępowaniu złożono 6 ważnych ofert, 
których ceny mieściły się w przedziale 332 832,17zł – 441 180,51zł. 
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Jednocześnie wszczęto nowe postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia na budowę boiska, 
również w trybie przetargu nieograniczonego.
– przeprowadzono  postępowanie  w trybie  zapytania  ofertowego  na  wykonanie  inwentaryzacji 

budynków i operatów szacunkowych ustalających wartość lokali stanowiących własność Gminy 
Kłodawa  dla  ustalenia  ceny  ich  sprzedaży.  Zapytanie  ofertowe  przesłano  do  6  podmiotów 
świadczących  tego typu usługi  z  terenu Kłodawy,  Koła i  Konina.  W wymaganym terminie 
wpłynęły 2 oferty,  z  których  najkorzystniejsza  była  oferta  Biura Nieruchomości  „Constans” 
Pana  Krzystofa  Niewiadomskiego,  z  którym  podpisano  umowę  na  czas  określony  tj.  do 
31 grudnia 2008. Za wycenę lokalu mieszkalnego w roku 2008 mieszkańcy będą ponosić koszt 
230,58 zł – w budynku zinwentaryzowanym (w ubiegłym roku było to ponad 290zł)

– przeprowadzono  postępowanie  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  na  dostawę  oleju 
napędowego na potrzeby Gminy Kłodawa w roku 2008. W wymaganym terminie wpłynęła 1 
ważna oferta firmy: S.C. ANMAR Marcin Pietrzak, Bierzwienna Długa Kolonia 103, z ceną 
ofertową  4,03zł  oraz  przy  zmianie  ceny  1%  rabatu  od  ceny  netto  dla  innych  klientów 
detalicznych.   Z  wykonawcą  została  podpisana  umowa  na  świadczenie  dostaw  paliwa  do 
31  grudnia  2008 roku,  dla  autobusów dowożących  dzieci  do  szkół,  urzędowego  busa  oraz 
pojazdów OSP Kłodawa.

– W przygotowaniu postępowanie mające na celu wyłonienie inspektora nadzoru nad planowaną 
inwestycją budowy kanalizacji sanitarnej i deszczowej w mieście Kłodawa.

– W  przygotowaniu  przetarg  nieograniczony  na  budowę  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej 
w ulicach miasta Kłodawa.

V.Ponadto w okresie sprawozdawczym

1. W zakresie spraw mieszkaniowych

D o d a t k i    m i e s z k a n i o w e

W m-cu  styczniu 2008r. wypłacono 246 dodatków mieszkaniowych na kwotę 29.864,12 zł.

S p r a w y   l o k a l o w e

W dniu 31.12.2007r. przy udziale Komisji Mieszkaniowej ustaliłem: 
– listę osób zakwalifikowanych do wynajmu lokalu mieszkalnego na rok 2008. Na liście tej 

zostało umieszczonych 10 osób,
– gminną listę przydziału lokali socjalnych na rok 2008. Na liście tej zostało umieszczonych 9 

osób.
Listy  te  zostały  sporządzone  na  podstawie  uchwały  Nr  355/02  Rady  Miejskiej  w  Kłodawie 
w sprawie ustalenia  zasad wynajmowania lokali  wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy w tym zasady i kryteria wynajmowania lokali.
Został  sporządzony  również  rejestr  potrzeb  mieszkaniowych  obejmujący  osoby  ubiegające  się 
o przydział mieszkania, zgodnie z powyższą uchwałą.
Lista  lokali  mieszkalnych,  socjalnych  oraz  rejestr  potrzeb  mieszkaniowych  są  jawne  i  zostały 
wywieszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy Kłodawa.   
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2. W zakresie spraw samorządowych

S z k o l e n i a   i   s p o t k a n i a 

3 stycznia 2008r.   w Urzędzie  Miasta i  Gminy w Kłodawie odbyło  się spotkanie  z członkami 
Klubu  Sportowego  „Górnik”  Kłodawa.  Również  w  miesiącu  styczniu  przedstawiciele  klubu 
poinformowali, iż na walnym zgromadzeniu doszło do skutecznego uzupełnienia składu zarządu . 
Prezesem  zarządu  został  Pan  Krystian  Kubiak.  26  stycznia  został  zgłoszony  wniosek 
o rejestrację nowych władz klubu w KRS.

5 stycznia 2008r. na zaproszenie Marszałka Województwa Wielkopolskiego – Marka Woźniaka 
uczestniczyłem  w  noworocznym  spotkaniu  Wójtów,  Burmistrzów  i  Prezydentów  z  władzami 
szczebla Wojewódzkiego , które odbyło się  w Poznaniu.    

8  stycznia  2008r. zorganizowałem  spotkanie  noworoczne  dla  sołtysów  naszej  gminy  oraz 
kierowników jednostek.  Na spotkaniu z  sołtysami  mówiłem o nowym budżecie  i  inwestycjach, 
natomiast  kierownikom  jednostek  obok  spraw  z  zakresu  inwestycji   przedstawiłem  również 
potrzeby zmian w gminnej sieci szkół podstawowych   .

9 stycznia 2008r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wielkopolskiego Operatora Systemu 
Dystrybucyjnego Sp. z o.o. z Poznania w sprawie możliwości gazyfikacji gminy.
Rozmowy negocjacyjne z kolejną firmą dystrybucyjną gazu ziemnego podjęto z uwagi na fakt, iż 
dotychczasowa firma G.E.N GAZ ENERGIA S.A., z którą podpisaliśmy umowę gazyfikacji gminy 
ma problemy z uzyskaniem zapewnienia dostaw paliwa gazowego dla nowych odbiorców.
Wielkopolski  Operator  Systemu  Dystrybucyjnego  Sp.  z  o.o.  jest  firmą  z  kapitałem  Polskiego 
Górnictwa Naftowego i Gazownictwa S.A. - krajowego dysponenta zasobami paliwa gazowego. 
Ustalono, iż w ciągu miesiąca firma wystąpi do Gminy Kłodawa ze szczegółową ofertą handlową 
dotyczącą warunków gazyfikacji.     

14  stycznia  br. uczestniczyłem  w  zebraniu  wiejskim  w   Zbójnie.  Na  zebraniu  omówiłem 
planowane inwestycje, remonty dróg oraz zmiany w oświacie. Mieszkańcy pytali również o ulgi 
w  podatkach  lokalnych  ,  funkcjonowanie  wysypiska  w  Zbójnie  oraz  dostęp  do  internetu  na 
obszarach wiejskich.  

15 stycznia br., w sali konferencyjnej Kutnowskiej Hodowli Buraka Cukrowego w Straszkowie, 
odbyło się szkolenie dla radnych i sołtysów z 6 gmin naszego regionu: Dąbie, Chodów, Grabów, 
Kłodawa, Olszówka i Przedecz. 
Szkolenie prowadził konsultant do spraw funduszy unijnych Wielkopolskiego Ośrodka Kształcenia 
i Szkolenia Samorządowców (WOKiSS), Pan Waldemar Pruss.
Głównym  celem  szkolenia  było  przedstawienie  realnych  źródeł  współfinansowania  działań 
podejmowanych  przez  samorządy  ze  środków  unijnych.  Konsultant  WOKiSS-u  przedstawił 
możliwości  pozyskiwania  środków  na  różne  zadania,  będące  priorytetami  programów 
operacyjnych:  Infrastruktura  i  Środowisko,  Wielkopolski  Regionalny  Program  Operacyjny 
(WRPO), Program Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW), a także Kapitał Ludzki.
Zauważyć  należy,  iż  samorządy  lokalne  najwięcej  środków  pozyskać  mogą  jedynie  z  dwóch 
programów operacyjnych na lata 2007 – 13: WRPO i PROW, bowiem to one przeznaczone są na 
finansowe wsparcie rozwoju naszych gmin, w związku z czym, tym programom poświęcono więcej 
czasu na omówienie. Z tych programów na terenach małych gmin i miast współfinansować można 
inwestycje z zakresu gospodarki wodno – ściekowej, inwestycje drogowe oraz inwestycje
w oświacie.
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16 stycznia br. byłem na zarządzie Związku Międzygminnego Kolski Region Komunalny w Kole.
W  spotkaniu  wziął  udział  Pan  Janusz  Puszkarek  przedstawiciel  samorządów  w  komitecie 
monitorującym przy Marszałku Województwa Wielkopolskiego.  Spotkanie dotyczyło konsultacji 
z samorządowcami odnośnie warunków, które będą przedmiotem kwalifikacji wniosków w ramach 
WRPO.  W  spotkaniu  uczestniczyła  również  Pani  Anna  Jarmuszkiewicz  z  Poznania,  która 
przedstawiła sprawę pozyskiwania środków z Europejskiego Funduszu Społecznego.

18 stycznia 2008r. na zaproszenie przedstawicieli Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe z Kalisza 
wziąłem udział w spotkaniu, które odbyło się w Nowych Skalmierzycach z udziałem firmy Philips. 
Firma  przedstawiła  sposób funkcjonowania  ulicznego  oświetlenia  z  inteligentnym sterowaniem, 
które polega na obniżeniu do 40 % poboru prądu w okresach,  kiedy spada  nasilenie  ruchu na 
drodze  oraz  wyłączaniu  dowolnych  punktów  świetlnych  sterując  zdalnie  poprzez  wysyłanie 
sygnałów z telefonu komórkowego.            

19 stycznia 2008r. spotkałem się z druhami OSP  w Lubońku. Na spotkaniu zostało przedstawione 
roczne  sprawozdanie  z  funkcjonowania  placówki  za  2007r.  oraz  omówiono  potrzeby jednostki 
w zakresie doposażenia w sprzęt pożarniczy. Temat doposażenia jednostek omówiłem również na 
spotkaniu z Gminnym Komendantem OSP w dniu 21 stycznia 2008r.   
 
21 stycznia 2008r. w Urzędzie Miasta i Gminy w Kłodawie odbyło się spotkanie z Dyrektorem 
Wydział  Nadzoru  Pedagogicznego  w  Koninie  Panem  Krzysztofem  Majcherem.   Przedmiotem 
rozmowy  był  zamiar  likwidacji  dwóch  szkół  podstawowych  na  terenie  Gminy  Kłodawa. 
Przedstawiłem  argumentację  oraz  dokumentację  uzasadniającą  konieczność  podjęcia  decyzji  o 
zamiarze likwidacji.    

22 stycznia 2008r. w sali konferencyjnej Kutnowskiej Hodowli Buraka Cukrowego w Straszkowie, 
Krajowe Stowarzyszenie Sołtysów oraz Lokalna Grupa Działania “Solna Dolina”, zorganizowały 
konferencję na temat Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w latach 2007 – 2013 (PROW).
Na spotkanie poświęcone tematyce obszarów wiejskich, jako uczestnicy,  zaproszeni zostali radni 
i sołtysi z gmin, które tworzą Lokalną Grupę Działania, tj. Chodów, Kłodawa oraz Przedecz.
Spotkanie otworzył, jako współorganizator, Prezes Krajowego Stowarzyszenia Sołtysów, Senator 
RP,  Pan  Ireneusz  Niewiarowski.  Wśród  prelegentów  byli:  Zastępca  Dyrektora  Departamentu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich  Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu,  Pan Paweł  Strzyżewski, 
przedstawiciel Wojewódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Poznaniu, Pan Krzysztof Graf, 
Konsultant  ds.  Odnowy wsi,  Pan Bohdan Kamiński,  a także Krajowy Konsultant  ds.  Programu 
Leader, Pan Ryszard Kamiński.
Prelegenci  omówili  wszystkie  osie  priorytetowe,  zarówno te,  z  których  korzyści  czerpać  mogą 
gospodarstwa indywidualne, jak i te, z których finansowane mogą być działania inwestycyjne na 
terenach wiejskich przez lokalne samorządy.
Na szczególną uwagę w ramach PROW zasługuje Oś 4, zwana Osią Leader. To własnie z tych 
środków Lokalna Grupa Działania zamierza realizować Lokalną Strategię Rozwoju na obszarach 
wiejskich,  Stowarzyszenie  “Solna  Dolina”  zawiązane  zostało  w  lipcu  ubiegłego  roku  i  liczy 
niespełna  40 członków. Inicjatywa  przeprowadzenia  konferencji  na temat  PROW-u, w związku 
z dużym zainteresowaniem tym programem oraz brakiem wiedzy źródłowej na jego temat, wyszła 
ze strony Pani Marii  Nowak – Prezesa Zarządu Stowarzyszenia  – która zakończyła  konferencję 
i podziękowała uczestnikom, za wzięcie w niej udziału.
Jest  to dopiero początek misji  edukacyjnej  oraz aktywizacyjnej  mieszkańców trzech gmin,  jaką 
Stowarzyszenie stawia sobie za cel. W niedługim czasie ogłoszony zostanie konkurs otwarty na 
opracowanie logo stowarzyszenia 
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23 stycznia 2008r. w UMiG w Kłodawie  odbyło się spotkanie z Panem Andrzejem Przepiórą, 
właścicielem firmy EU Fundusze,  z  którym Gmina  Kłodawa zawarła  umowę na  kompleksową 
obsługę w zakresie przygotowania dokumentów, niezbędnych do prawidłowego złożenia wniosku 
aplikacyjnego.
Tematem  spotkania  były  poszczególne  inwestycje,  przewidziane  do  sfinansowania  z  funduszy 
strukturalnych:  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  i  Programu  Rozwoju 
Obszarów Wiejskich.
Przedyskutowane zostały szczegółowe aspekty poszczególnych inwestycji,  uzyskano odpowiedzi 
na pytania, które pojawiają się w czasie kompletowania dokumentacji.
Inwestycje przewidziane do realizacji w ramach WRPO:
– budowa drogi gminnej – działanie 2.2
– termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – działanie 3.2
– budowa kanalizacji sanitarnej dla miasta Kłodawy – działanie 3.4
– budowa sali gimnastycznej w Rysinach Kolonii – działanie 5.2
– rozbudowa i remont budynku Gminnego Ośrodka Kultury – działanie 6.2

Wiadomo już, że w pierwszej kolejności uruchomiony zostanie nabór wniosków preselekcyjnych na 
budowę  dróg  i  budowę  kanalizacji  sanitarnych,  w  związku  z  tym  przekazano  odpowiednią 
dokumentację (projekty budowlane), na podstawie której zostanie opracowany właściwy wniosek.
Pan  Andrzej  Przepióra  poinformował  także,  że  podjęte  zostaną  próby  złożenia  wniosku  na 
dosprzętowienie Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie – chodzi głównie o wydatki już w tym celu 
poczynione w roku 2007.
Kolejnym  tematem  rozmowy  był  Program  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich.  W  ramach  tego 
programu  przygotowane  będą 3 plany odnowy miejscowości:  Pomarzany Fabryczne  (świetlica 
wiejska), Bierzwienna Krótka (świetlica wiejska), a także Bierzwienna Długa (remiza OSP). Celem 
przygotowywanej  dokumentacji  jest  uzyskanie  dofinansowania  na  poziomie  500  tys,  zł  dla 
wszystkich trzech miejscowości.
W  zakresie  wodociągowania  Gminy  podjęte  zostaną  działania,  zmierzające  do  otrzymania 
dofinansowania inwestycji, polegającej na budowie sieci wodociagowej w miejscowości Janczewy.
Warto zaznaczyć, iż w ramach PROW na wszystkie działania można uzyskać dofinansowanie na 
poziomie 75%. 

24 stycznia 2008r. odwiedziliśmy targi budowlane „BUDMA 2008r.”. Głównie interesowały nas 
nowe  rozwiązania  w  zakresie  budowy  obiektów  sportowych  ze  szczególnym  uwzględnieniem 
pojawiających się w coraz szerszym asortymencie sztucznych nawierzchni.    

25  stycznia  2008  r.  uczestniczyłem  w  uroczystej  gali  konkursu  ekologicznego  „Przyjaźni 
Środowisku”, która odbyła się w Warszawie.
Konkurs  organizowany  jest  pod  honorowym  patronatem  prezydenta  RP  –  Pana  Lecha 
Kaczyńskiego.
W tegorocznej IX Edycji Narodowego Konkursu Ekologicznego „Przyjaźni Środowisku”, Gmina 
Kłodawa za  podejmowane  działania  na  rzecz  ekologii  otrzymała  Certyfikat  przedłużający  znak 
w  kategorii  „Gmina  Przyjazna  Środowisku”.Gmina  Kłodawa  jest  laureatem  konkursu 
nieprzerwanie od 2005 roku, kiedy to uzyskała tytuł po raz pierwszy. 
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Z d r o w i e

W dniu 7 stycznia 2008r. odbyło się spotkanie noworoczne z przedstawicielami Placówek Opieki 
Medycznej z terenu Gminy Kłodawa. 
W spotkaniu udział wzięli lekarze podstawowej opieki zdrowotnej: lekarz pediatra -   p.Ryszard 
Kukawka, lekarz medycyny-  specjalista chorób wewnętrznych – p. Izabela Kozioł oraz:  lekarz-
specjalista ginekolog-położnik – p. Feliks Tomczak, lekarz stomatolog – p. Honorata Joachimiak, 
właściciele aptek: mgr farmacji – p. Czesława Gurbała, mgr farmacji – p. Wojciech Frydzyński oraz 
właściciel Centrum Rehabilitacyjno-Leczniczego p. Grzegorz Szczeciński.

Na spotkaniu omówiono sprawy funkcjonowania służby zdrowia w nowej strukturze 
organizacyjnej, m.in. godziny przyjęć pacjentów w poszczególnych spółkach, sposób zapewnienia 
zadeklarowanym  świadczeniobiorcom  dostępności  do  świadczeń  w  porze  nocnej  i  świątecznej, 
problem punktu  pobrań badań,  a  także  sprawy związane  z  zawieraniem umów na  świadczenia 
opieki zdrowotnej z Narodowym Funduszem Zdrowia.   
Pytałem o ewentualne oczekiwania podmiotów wobec samorządu w celu zapewnienia optymalnej 
ochrony  zdrowia  dla  mieszkańców  gminy.  Przedstawiciele  spółek  podnieśli  temat  zakupu 
dzierżawionych lokali i sprzętu od gminy na potrzeby działalności medycznej. 
Poruszono także kwestię  stacjonowania karetki Pogotowia Ratunkowego na terenie Kłodawy.
Spotkanie zakończyło się noworocznymi życzeniami zdrowia i wszelkiej pomyślności na gruncie 
zawodowym i osobistym w 2008r.    

W  dniu  25  stycznia  2008r.  pracownicy  Ośrodka  Profilaktyki  i  Epidemiologii  Nowotworów 
w Poznaniu w dniu 25 stycznia  2008r. przeprowadzili  dla mieszkanek gminy Kłodawa badanie 
mamograficzne piersi w mamobusie.
Badania dotyczyły kobiet w wieku od 49 roku życia  do 68 roku życia.  Z badań skorzystało 75 
mieszkanek z terenu Gminy Kłodawa.

S p r a w y    k a d r o w e

24 stycznia br.  rozwiazałem  umowę o pracę z Komendantem Straży Miejskiej w Kłodawie.  
Przyczyną wypowiedzenia jest brak kwalifikacji do zajmowania stanowiska  Komendanta Straży 
Miejskiej.

K u l t u r a

31  grudnia  2007r.  /  1  stycznia  2008r.  przed  budynkiem  Urzędu  Gminny  Ośrodek  Kultury 
zorganizował  dla  mieszkańców  Gminy  uroczyste  powitanie  Nowgo  Roku  połączone  z  zabawą 
i pokazem sztucznych ogni.  

12 stycznia 2008r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Klodawie odbył się  XXVII Międzypowiatowy 
Festiwal Piosenki Dziecięcej i Młodzieżowej.  
Po wysłuchaniu 13 wokalistów, komisja oceniająca postanowiła zakwalifikować do finału XXVII 
Międzypowiatowego Festiwalu Piosenki Dziecięcej i Młodzieżowej, który odbędzie się 14 marca 
2008r. w Górniczym Domu Kulrury „OSKARD” w Koninie następujące osoby:

Patrycję Borzuchowską – ze Szkoły Podstawowej w Korzeczniku
Agatę Brudnicką – ze Szkoły Podstawowej w Bierzwiennej
Ewę Pacynę – z Zespołu Szkół Nr. 1 w Kłodawie
Manułelę Rosołek – z Zespołu Szkół Nr. 2 w Kłodawie
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oraz wyróżnić:

Klaudię Michalską – ze Szkoły Podstawowej w Drzewcach
Aleksandrę Windygę – z Zespołu Szkół Nr1 w Kłodawie

13  stycznia  2008r. w  Gminnym  Ośrodku  Kultury  w  Kłodawie  odbył  się  XVI  Finał  Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy. Zebraliśmy łącznie 10 595,40 zł. W naszej gminie wolontariuszom 
udało się zebrać łączną kwotę 6 784,54 zł. Podczas aukcji internetowej na Allegro za przekazane 
nam  dary  uzyskaliśmy  kwotę  889,50  zł.  Razem  z  nami  na  rzecz  WOŚP  kwestowali  również 
wolontariusze w Chodowie, którzy zebrali 2 921,36 zł. 

W dniu 18 stycznia br. odbyła się uroczystość z okazji 63 rocznicy wyzwolenia Kłodawy z rąk 
niemieckiego okupanta. Obchody odbyły się przed pomnikiem upamiętniającym śmierć żołnierzy 
Armii Radzieckiej, gdzie delegacje kombatantów, uczniów szkół, mieszkańców oraz władz  Gminy 
Kłodawa złożyły wiązanki kwiatów i zapaliły znicze. 
Przy  pomniku  wystawiono  wartę  harcerską,  poczet  sztandarowy  Szkoły  Nr  1  oraz  poczet 
sztandarowy kombatantów.
Dalsza część uroczystości odbyła się na hali sportowej przy Zespole Szkół Nr 1, gdzie odbył się 
uroczysty apel, podczas którego młodzież gimnazjalna zaprezentowała przedstawienie o tematyce 
patriotycznej.  Specjalnymi  gośćmi  podczas  uroczystości  byli  kombatanci  z  kłodawskiego  koła, 
którzy wygłosili pogadankę na temat ówczesnej, okupowanej Kłodawy. 

Burmistrz Kłodawy

     Józef Chudy


